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__________________________________________________ 

Δ.Σ. ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΡΙΤΗ 22 ΙΟΥΝΙΟΥ 2021 / ΒΡΑΔΥ 

…Κρανιάς ερωτήσεις… 

…00:39:37’… αρχή ερωτήσεων Κρανιά… 

…00:40:10’… τα ανεπιτήρητα της Νεράϊδας… αν και έκανε κάποιες σημαντικές ενέργειες 

(του το αναγνωρίζουμε  αυτό) ο κ. Κουφόπουλος… το πρόβλημα δεν λύθηκε… πείτε μας που 

κόλλησε η δουλειά… 

…00:40:30’… τα νερά της Νεράϊδας… ύδρευση Νεράϊδας… για το Πλατανόρεμα η 

τελευταία απόφαση λέει για διοικητική λύση… πείτε μας τι έχετε κάνει για αυτό…  

…00:41:01’… 

…ΚΡΑΝΙΑΣ…...και ένα τέταρτο ερώτημα… είναι… για το εάν έχουν προχωρήσει τα έργα 

για τα 2 μικρά γεφυράκια κάτω από τη Νεράϊδα… τώρα που έπεσαν τα νερά του ποταμού και 

είναι εύκολο να γίνουν εργασίες… να αποκατασταθούν γιατί άμα πάρει ο χειμώνας θα είναι 

δύσκολο… τώρα είναι ο κατάλληλος καιρός για να γίνουν αυτές οι εργασίες… ευχαριστώ 

πρόεδρε... 

…00:41:20’…τέλος ερωτήσεων Κρανιά…  

ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ….  

…00:45:20’…αρχή απάντησης Παπαλού…  

…Παπαλός… ξέρω… ότι είναι διοικητική διαδικασία… Βασίλη Κρανιά… ότι πρέπει να 

δοθεί τέτοια λύση… αλλά δεν είναι εύκολο… θέλει προσοχή… θα γίνει προσφυγή στο 

υπουργείο… δεν μπορεί να γίνει τώρα αυτό… μέσα στο καλοκαίρι… λόγω φόρτου 

εργασίας… τώρα έχουμε πάρα πάρα πολλές δουλειές στα χωριά… θα γίνει αυτό μόλις 

μπορέσουμε… το έχουμε στο πρόγραμμα… 

…00:46:15’…τέλος απάντησης Παπαλού…  

  

…00:46:17’… αρχή απαντήσεων Τσιάκου…  

…00:54:33… τέλος απάντησης Τσιάκου 

…00:54:35…Κρανιάς… για τα γεφύρια της Νεράϊδας Δήμαρχε…??? 

…ΤΣΙΑΚΟΣ… άλλη ερώτηση που είχε γίνει δεν θυμάμαι…  

…ΚΡΑΝΙΑΣ… για τα γεφύρια της Νεράϊδας κε Δήμαρχε… 

…ΤΣΙΑΚΟΣ…  

…00:54:40…ναι για τα γεφύρια της Νεράϊδας… που λέτε… εμείς… συνεργαζόμαστε με τον 

Πρόεδρο και τις Τοπικές Κοινωνίες… κε Κρανιά… έχουμε βάλει χρήματα… και δεύτερη 

εργολαβία… αυτή που θα γίνει με… πάει τώρα ο κ. Παπαγιάννης… να πάνε και στη 

Νεράϊδα… ο πρόεδρος λοιπόν βάζει… κάποιες άλλες προτεραιότητες όσον αφορά... για το τι 

πρέπει να γίνει… μαζί με τους κατοίκους… οι προτεραιότητες λοιπόν οι οποίες έχουν 

βάλει… είναι διαφορετικές… οφείλω να σας το πώ αυτό… δλδ αυτό που ζητάει τώρα ο 

πρόεδρος… είναι να γίνει το αρδευτικό… που το χρησιμοποιούν από ότι μου είπε… γιατί 

είναι άμεση ανάγκη… και έχουνε προβλήματα… και μάλιστα ζητάει επιμόνως… χρήματα 

για αυτό… δεν μας  λέει ότι έχει βάλει σε προτεραιότητα το γεφύρι… μακάρι να βρούμε 

άλλη πηγή χρηματοδότησης… γιατί περιμένουμε να μας δώσουν κι άλλα χρήματα όσον 

αφορά τις ορεινές περιοχές… για τις καταστροφές λόγω του Ιανού… είμαστε σε αυτή τη 

διαδικασία διεκδίκησης… άλλες 700.000 ευρώ… εκεί βεβαίως θα βάλουμε κι άλλα 

χρήματα… οπότε θα γίνουν και τα γεφύρια… αυτή τη στιγμή όμως για να είμαστε 

ρεαλιστές… αυτά τα γεφύρια δεν προβλέπονται… στις προτεραιότητες που βάζει ο πρόεδρος 

και η τοπική κοινωνία… 

…00:55:46’…τέλος απάντησης Τσιάκου…           

 

ΚΟΥΦΟΠΟΥΛΟΣ… σε καμιά περίπτωση δεν αμελήσαμε… συνεχώς επικοινωνούμε και 

εμείς και η κα Σκόνδρα… αυτό μπορεί να σας το επιβεβαιώσει και ο κ. Γάκης ο πρόεδρος της 

Νεράϊδας… το θέμα μας είναι στα δικαιολογητικά… ειδικά την περασμένη Πέμπτη ο κ. 

Βούλγαρης… που ξεκινήσαμε τη διαδικασία… επικοινώνησε μαζί μας και μας είπε… 

ετοιμάζει τα δικαιολογητικά του…  θα μας φέρει… είπε τα δικαιολογητικά… είναι θέμα είπε 



της ΔΟΥ… από εκεί περιμένει να πάρει τη φορολογική του ενημερότητα… και να μας τα 

προσκομίσει… ο ίδιος μας πήρε… γιατί επιμένουμε πάρα πολύ σε αυτό… λοιπόν… και η 

προϊσταμένη και εγώ… σε ότι αφορά το ένα μέρος είναι αυτό… αυτό που αφορά την 

Δημοτική Αρχή… είναι τα αδέσποτα… που λέμε… γιατί οι άλλες αρμοδιότητες περάσαν 

πλέον στην ΑΟΔ… Δ/νση αγροτικής οικονομίας και στην ελληνική αστυνομία… λοιπόν 

εμάς μας αφορά μόνον αυτό… αν υπάρχουν κάποια ζώα τα οποία… δεν ανήκουν σε κάποιον 

ιδιοκτήτη… αλλά όμως επιμένουμε και προσπαθούμε… τόσους μήνες ασχολούμαστε με 

αυτό… σας λέω ειλικρινά… δλδ… κάθε εβδομάδα… επικοινωνώ και θέλω να ευχαριστήσω 

και τον κ. Γάκη ο οποίος πραγματικά… ενδιαφέρθηκε πάρα πολύ… και προσπάθησε και 

αυτός… αυτό… η τελευταία εξέλιξη… είναι αυτή… ότι ο κος Βούλγαρης… μας ενημέρωσε 

την Πέμπτη… που μας πέρασε ότι… ετοιμάζει τα χαρτιά του… περιμένει να πάρει αυτό το 

δικαιολογητικό που χρειάζεται από τη ΔΟΥ… και να μας προσκομίσει πλέον τα 

δικαιολογητικά του… ευχαριστώ…      

 

…ΤΣΙΑΚΟΣ… πρόεδρε να συμπληρώσω με 3 λέξεις… για να γνωρίζει το σώμα… ότι 

πλέον υπεύθυνος για τα ανεπιτήρητα… δεν είναι ο δήμος… το είπε ο κ. Κουφόπουλος… 

είναι η ΔΑΟΔ… εμείς βέβαια παρ’ όλα αυτά… επειδή πραγματικά αυτό το πρόβλημα είναι 

ένα μείζον πρόβλημα για την περιοχή… γιατί αν κρίνω από τα τηλέφωνα τα οποία έχουμε 

δεχτεί όλοι μας… βλέπουμε ότι υπάρχει πρόβλημα τεράστιο… γιατί δεν θα έπαιρνε 

τηλέφωνο κάποιος αν δεν τον προβλημάτιζαν κάποια πράγματα... παρ’ όλα αυτά λοιπόν… 

και πάνω από τις αρμοδιότητές μας… εμείς συνεχίσαμε τη διαδικασία… όχι πλέον για τα 

ανεπιτήρητα… όπως σας είπε ο κ. Κουφόπουλος… αλλά αυτά τα οποία… δεν έχουν 

ιδιοκτήτη… μέσα σε αυτά βέβαια περιλαμβάνονται και τα ανεπιτήρητα… γιατί δεν μπορεί να 

ξέρει κάποιος… οι περισσότεροι… διερωτώνται και λένε ότι τα ζώα… αυτά είναι δικά σου… 

αυτός λέει δεν είναι δικά μου… αλλά στην πραγματικότητα είναι δικά του… εμείς λοιπόν 

συνεχίζουμε… την διαδικασία… γιατί είναι ένα πρόβλημα που θίγει… πραγματικά και 

προβληματίζει τους κατοίκους των ορεινών περιοχών… και πρέπει επιτέλους να μπούν αυτές 

οι βάσεις… για να επιλυθεί… εκτίμησή μου είναι ότι… πολύ σύντομα… μέσα στο μέτρο των 

αρμοδιοτήτων μας… γιατί επαναλαμβάνω… τα ανεπιτήρητα… αν κάποιος δηλώσει ότι τα 

ζώα αυτά είναι δικά του δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι… τότε πρέπει να γίνει… η 

διαδικασία με την ΔΑΟΔ… να δούμε τι μπορεί να γίνει…          

 

...ΚΡΑΝΙΑΣ… ψάξτε λίγο το θέμα… δεν έφυγαν οι αρμοδιότητες από τους δήμους… μόνο 

η επιβολή των προστίμων πήγε στην αστυνομία… τα άλλα είναι στους δήμους… δώστε λύση 

γιατί οι κάτοικοι είναι σε απόγνωση… ούτε τη νύχτα δεν μπορούν να κοιμηθούν από τους 

θορύβους…  
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…ΚΡΑΝΙΑΣ…...και ένα τέταρτο ερώτημα… είναι… για το εάν έχουν προχωρήσει τα έργα 

για τα 2 μικρά γεφυράκια κάτω από τη Νεράϊδα… τώρα που έπεσαν τα νερά του ποταμού και 

είναι εύκολο να γίνουν εργασίες… να αποκατασταθούν γιατί άμα πάρει ο χειμώνας θα είναι 

δύσκολο… τώρα είναι ο κατάλληλος καιρός για να γίνουν αυτές οι εργασίες… ευχαριστώ 

πρόεδρε...  

 

…ΤΣΙΑΚΟΣ… …τα γεφύρια της Νεράϊδας… που λέτε… εμείς… συνεργαζόμαστε με τον 

Πρόεδρο και τις Τοπικές Κοινωνίες… κε Κρανιά… έχουμε βάλει χρήματα… και δεύτερη 

εργολαβία… αυτή που θα γίνει με… πάει τώρα ο κ. Παπαγιάννης… να πάνε και στη 

Νεράϊδα… ο πρόεδρος λοιπόν βάζει… κάποιες άλλες προτεραιότητες όσον αφορά… για το τι 

πρέπει εκεί να γίνει… μαζί με τους κατοίκους… οι προτεραιότητες λοιπόν οι οποίες έχουν 

βάλει… είναι διαφορετικές… οφείλω να σας το πώ αυτό… δλδ αυτό που ζητάει τώρα ο 

πρόεδρος… είναι να γίνει το αρδευτικό… που το χρησιμοποιούν από ότι μου είπε… γιατί 

είναι άμεση ανάγκη… και έχουνε προβλήματα… και μάλιστα ζητάει επιμόνως… χρήματα 

για αυτό το αρδευτικό… δεν μας  λέει ότι έχει βάλει σε προτεραιότητα το γεφύρι… μακάρι 

να βρεθεί άλλη πηγή χρηματοδότησης… γιατί περιμένουμε να μας δώσουν κι άλλα χρήματα 



όσον αφορά τις ορεινές περιοχές… για τις καταστροφές λόγω του Ιανού… είμαστε σε αυτή 

τη διαδικασία διεκδίκησης… άλλες 600.000 ευρώ… εκεί βεβαίως θα βάλουμε κι άλλα 

χρήματα… οπότε θα γίνουν και τα γεφύρια… αυτή τη στιγμή όμως για να είμαστε 

ρεαλιστές… αυτά τα γεφύρια δεν προβλέπονται… στις προτεραιότητες που βάζει ο πρόεδρος 

και η τοπική κοινωνία…  
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


